
Jaarverslag Sportraad Rijswijk 2020  

 

 

De samenstelling van de Sportraad  

Voorzitter: Bas Contant, Thea Smit (tot 1 augustus penningmeester en daarna secretaris), 

Remco Nunnikhoven (lid en vanaf 1 augustus penningmeester) de leden Peter Honselaar, Lex 

Stijl, Theo Groen, Stefan Barrett, Raymon de Kruif (vanaf 1 maart) en Ellen Boszhard 

(adviseur) 

 
Het jaar begon met een jaarplan gebaseerd op de ervaring van 2019 en uiteraard de ambitie om alles 

nog beter te doen dan het voorgaande jaar. Maar na 13 maart veranderde het jaar voor ons allemaal 

op een ongekende manier. Hierdoor kijkt de Sportraad Rijswijk terug op een heel ander jaar dan we 

ons hadden voorgesteld. Alle sportverenigingen (maar ook professionele organisaties die zich 

bezighouden met Sport en Bewegen), hebben dit jaar een enorme transformatie doorgemaakt. En 

met als belangrijkste resultaat dat nog steeds vele leden verbonden zijn met de verenigingen maar 

ook nog steeds er een sportbeweging is in Rijswijk. Weliswaar heel anders dan andere jaren, door dat 

geen enkele competitie normaal is afgemaakt, of zelfs maar is begonnen. Zonder publiek of zeer 

beperkt. Met continue, nog extra boven op de aandacht voor sportief en gezond bewegen, aandacht 

voor eenieder zijn of haar gezondheid in onze 1,5 meter samenleving. Ineens zien we COVID-

coördinatoren op en rond onze velden aanwezig zijn met opvallende hesjes. Onze verenigingen 

hebben zich enorm ingezet en dat dwingt respect af. 

In de diverse digitale overleggen die we met elkaar hebben gehad, waarbij verenigingen en 

gemeente samen met de sportraad elkaar vonden, was het continue zoeken naar oplossingen, 

waarbij verenigingen echt over eigen belang heen stapten. Samen met elkaar gebruik makend van de 

middelen en velden om los van het verenigingsbelang de sporters de gelegenheid te bieden tot 

sporten. En zagen we tijdens de digitale ontmoetingen de mooiste initiatieven ontstaan. Ook hebben 

we het met de verenigingen gesproken over de gevolgen van corona op de financien. Was eind 2019 

meer dan 95% van onze verenigingen vitaal, dan laat Corona bijna bij alle verenigingen haar sporen 

achter. Ondanks de hulp vanuit oa de gemeente waarbij huur van velden en zalen werden 

kwijtgescholden, door het ontbreken van andere inkomsten, kantine gesloten, feestjes en partijen 

van leden, of gewoon het ontbreken van de mogelijkheid van een spontane BBQ, het opschorten van 

sponsorinkomsten omdat ook sponsoren zelf last hadden van de COVI, kortom niets meer was 

vanzelfsprekend en werd het nodige gevraagd van de verenigingen. 

In 2020 heeft de sportraad zich als doel gesteld om een jeugdsportraad op te bouwen. Enthousiast is 

begonnen aan de werving, maar uiteindelijk is onder invloed van Corona slechts een klein deel van de 

zoektocht gerealiseerd. Weliswaar hebben we inmiddels een 4-tal aspirant jeugdbestuursleden maar 

we zijn zeker niet bij alle verenigingen op bezoek geweest. En dat hadden we graag gewild. Ook zelf 

op bezoek bij verenigingen werd steeds bemoeilijkt.  

Dit leidt absoluut tot de conclusie dat voor de Sportraad Rijswijk 2020 een moeilijk jaar is geweest 

waarbij we niet zo effectief zijn geweest als we wel hadden willen zijn. Drukte op werk, met eigen 

vereniging of gezin, maakte het voor een aantal van ons lastig om iedere keer aan te sluiten bij de 

bestuursvergadering. En ook COVID zelf heeft ervoor gezorgd dat we niet altijd iedereen aan de 

virtuele tafel hadden, als we wel hadden gewild.  

Er zijn 3 fysieke vergaderingen geweest daarna gingen we over op 8 online vergaderen. 

Toch nog een aantal ontmoetingen gehad.  



We zijn aanwezig geweest bij: 

Opening Nieuw kunstgras prinses irene park (18 januari) 

Onthulling bord Sporthal/ 1e paal slaan (29 januari) 

Congres Sportraad Zoetermeer (13 februari) 

Bijeenkomst mbt Sportsubsidies Sportclubs (4 maart) 

Daarna ging alles op slot. 

Tweemaal hebben we on line vergaderd met alle sportclubs uit Rijswijk tezamen met de wethouder 

en ambtenaren. De eerste keer( 16 april) om gewoon te horen hoe het met de clubs ging en de 

tweede keer over (13 mei) over problemen mbt Corona  

Er werd door ons aangegeven welke webinars door de landelijke sportraad werden gegeven, mbt 

ledenbinding en hoe kom je financieel gezond de crisis door. 

In augustus ging het weer even wat beter en mochten we weer wat buiten en zijn we samen met 

Haaglanden beweegt gestart met de Sportproeverij. (Bogaardplein 18 september). 

Ook mocht Tianne van Dam toen beginnen met haar Vlogs met leden van de jeugdsportraad. 

Er kon helaas geen sportdag voor mensen met een verstandelijke beperking gehouden worden. Die is 

verschoven naar 2021. 

Wel is er fysiek vergaderd met een afvaardiging van de Sportraad Delft (10 september) en is online 

deelgenomen aan hun vergadering over G-sport (26 november). 

Ons grote sportcongres moest helaas ook digitaal. Aanvankelijk werd voor 21 september gekozen, 

maar toen was net weer een strengere lock down vastgesteld en zat geen vereniging daar op dat 

moment op te wachten. Dat is toen verschoven naar 30 november. 

In de zaal van Brasserie Bijna Thuis was een Coronaproof opstelling gemaakt en die kon online 

gevolgd worden via You tube. Het begon met een interview van Jorrit ter Braak met de voorzitters 

van badmintonclub Randstad (Peter Oosterwijk) en Tang So Roo (Bert van Lith). 

Daarna was er een presentatie van Ellen Boszhard over de rookvrije generatie en tot slot 

presenteerde Tianne van Dam de jeugdsportraad.  

 

Gedurende het jaar heeft het kernteam regelmatig vergaderd over het Locale Sportakkoord en is er 

ook gesproken over de uitvoeringsnota Sport, o.a. mbt. De nota Ruimte voor de Sport. 

We hebben zaken die we opmerkelijk vonden op onze website en op facebook gepubliceerd. 

We mogen stellen dat we bij alles volop de medewerking hebben gehad van de wethouder 

Sportzaken Bjorn Lugthart en zijn ambtenaren, mn. Willem van Haasteren.  

 

Thea Smit 


